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Närvarande: Sibban Andersson, Elin Abelsson, Efraim Pettersson, 

Anders Lundström, Helena Lundblom  

Frånvarande: Anneli Fredriksson (anmäld frånvaro), Sandra 

Nilsson (anmäld frånvaro) 

 

Närvarande 

 

 

Frånvarande 

 

Ordförande Sibban hälsade alla välkomna och förklarade mötet för 

öppnat. 

§ 1 

Öppnande  

 

Ordföranden föredrog dagordningen. 

BESLÖT ATT godkänna dagordningen. 

§ 2 

Dagordning  

 

 

Det kom 43 betalande besökare till Julmässan.  

Samtidigt som vi hade julmässan så hade även kyrkan ett 

familjearrangemang i församlingshemmet.  

 

BESLÖT ATT  

  Sibban kontaktar kyrkan i Levene om att vi framöver  

  måste försöka undvika krockar av detta slag. 

Efter Julmässan fanns det hembakat kvar. Till nästa år tror vi att 

det är bättre att flytta ut bordet med hembakat till lilla salen, så att 

fler naturligt passerar försäljningen. 

Det kan vara klokt att involvera äventyrarscouterna i Julmässan. 

De gånger det har skett så marknadsför de arrangemanget och 

lockar fler deltagare att komma. Kanske kan de sälja 

egenproducerade bakverk.  

Vår ambition att ha max 2-3  saker av varje produkt till auktionen 

ska vi skärpa till, inför nästa år. Detta för att sakerna ska bli mer 

eftertraktade och då ge mer inkomst.  

Spårarna avslutade terminen med att brädspel/kortspel inne i 

Scoutgården, det var en lyckad avslutning.  

Upptäckarna avslutade med ett lägerbål och grillade 

marshmallows. 

Äventyrarna avslutade med Julkul, då de lekte lekar och fick 

besök av tomten.  

§ 3 

Rapporter 

Julmässan utvärdering, resultat  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Terminsavslutningar 

 

Kommunen har varit sena med att betala fakturorna för Träffpunkt 

Levene, så nästa gång vi skriver avtal med dem ska vi skriva med 

om förseningsavgift. Kommunen har nu kommit med nya 

önskemål om fysisk faktura, vilket innebär att vi behöver få in 

fakturakostnaderna. 

 

§ 4 

Kassören har ordet 

 

Träffpunkt Levene 
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Helena har nu fört över våra tillgångar från Nordea till Sparbanken 

Skaraborg. 

När vi har fått in sista hyresbetalningen från kommunen så 

kommer vi kunna avsluta bankkontot på Nordea. 

 

Diskussion om vilka betalningssätt vi ska använda.  

Scoutkåren har ett eget swishkonto. För varje insättning som görs 

via swish till kårens swishkonto påförs kåren en avgift på 1,50 kr.  

 

För att göra inbetalningar till kåren har vi ett tak för 

bankgiroinbetalningar men inte till bankkontot.  

 

Föräldrarna bör erbjudas att betala medlemsavgift, via antingen 

swish eller bankgiro.  

 

Scouterna har en fond, Scouternas stödfond, som både medlemmar 

och kårer kan söka pengar från, till scoutrelaterade ändamål.  

 

BESLÖT ATT  

  Lägga till fakturaavgift 49 kr på fysiska fakturor.  

  Höja kostnaden för intressemärken från 10 kr till 12 kr 

  för att täcka swishkostnaden.  

  Ledarna använder kårens bankkonto för att göra  

  inbetalningar. 

  Föräldrarna ska kunna betala medlemsavgift, via swish 

  eller bankgiro.  

  Vi informerar om Scouternas stödfond, så att   

  vårdnadshavarna själva kan söka om behovet finns.  

 

Bankbyte  

 

 

 

 

Diskussion om insättningar på 

nya kontot 

 

 

 

 

 

 

 

 

Scouternas stödfond 

 

 

 

 

 

Det har ännu inte kommit någon inbjudan till Distriktsrådet, som 

arrangeras i Levene 14/1.  

Efraim är kontaktperson från scoutkåren gentemot Distriktsrådet 

och tar emot anmälningarna. 

Sofia har varit i kontakt med Pizzerian i Levene och pratat med 

dem om lunchen. De föreslog kalkonbuffe. Sofia fortsätter med 

den kontakten. 

Sofia och Efraim hjälps åt när det gäller anmälningarna och 

matbeställningen. 

Vi kollar med fiket om vi kan köpa färdiga smörgåsar till 

välkomstfikat.  Men vi avvaktar med denna kontakt tills vi vet lite 

mer hur många som kommer och antal specialkoster.  

Sofia och Efraim får ett gemensamt ansvar över kontakten med 

Pizzerian och eventuellt fiket. 

Anders har hand om kaffekokandet, frukt samt eftermiddagsfikat. 

Det behövs ytterligare en som har ansvaret för detta.  Denna 

tillfrågas under fredagens ledarmys.  

Minst två från varje avdelning bör vara med på diskussionsmötet 

och resten från kåren som är närvarande får hjälpa till med 

köksarbetet.  

§ 5 

Distriktsråd 14/1 2024  
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BESLÖT ATT  

  Sofia fortsatt har kontakt med Pizzerian och   

  preliminärbokar 30 personer till kalkonbuffé. 

  Anders har hand om kaffekokandet, frukt och   

  eftermiddagsfikat.  

  Minst två från varje avdelning bör vara med på  

  diskussionsmötet.  

         

Trygga mötenkurs och ett extra styrelsemöte i januari 

diskuterades. 

BESLÖT ATT  

Vid behov lägga in ett extra kårstyrelsemöte, den 8/2 

Föreslå ett fysiskt Trygga möten den 12/2 18:00   

§ 6 

Trygga möten  

Extra kårstyrelsemöte 

 

Neverland är ett förbundsläger på Ransberg onsdag 25/7 - torsdag 

1/8. Lägeravgiften kommer att sluta på minst 2 800 kr.  

Vi kollar vilka ledare vi har som kan åka på lägret under fredagens 

ledarvård.  

BESLÖT ATT  

  Vi föreslår ett lägermöte med scouterna och föräldrarna 

  inför lägret, för att uppmuntra scouterna att åka med på 

  lägret. Bildvisning från tidigare läger och även låta  

  scouterna berätta om deras upplevelser från läger.  

§ 7 

Förbundsäger 2024 Neverland  

 

XL Bygg erbjuder sponsring till ideella föreningar. Ansökan ska 

göras senast 31 januari 2024. Vi söker för att renovera lilla och 

stora salen.  

BESLÖT ATT  

  Efraim ansöker från kåren för byte av ytskikt i lilla och 

  stora salen.  

§8 

XL-hjälpen 

    

Alla utom en ledare kommer delta på kårens ledarvård på fredag 

15/12 kl 18:00. Bra uppslutning. 

§9 

Ledarkväll 15/12  

Vårterminen börjar den 22/2 och slutar den 23/5. Detta innebär att 

vi har 12 möten under terminen om vi har möte den 2 maj som är 

en klämdag. 

§10  

Vårterminen 

Det ska skrivas en verksamhetsberättelse. Sibban skriver och 

Annelie korrekturläser och sedan kollar hela styrelsen igenom den. 

§11  

Kårens årsmöte 25/2 2024  
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Det finns ett hål i väggen i källaren.  

BESLÖT ATT  

   Efraim och Anders lagar detta. 

Ytterkranen som sitter utomhus på baksidan har blivit tilltryckt 

och behöver bytas.  

BESLÖT ATT 

  Efraim kollar med sin morfar om att byta ytterkranen i 

  Scoutgården.  

Källaren är generellt väldigt fin. Dock skulle vi behöva städa i 

verkstaden och pysselrummet.  

BESLÖT ATT 

  Anders, Sibban och Elin tar ansvar för detta.   

§12  

Scoutgården  

Hål i källaren 

Ytterkranen 

 

 

Städa källaren 

 

 

 

Det skulle behöva köpas nya verktyg, bland annat en ny 

skruvdragare. I samband med städningen så skapas en lista med 

vad som behöver köpas in.  

Lasse Karlsson vill skänka ett presentkort från Skaraborgs 

Oljedepå att ha som vinst i Jullotteriet. En full tank/500 kr bensin. 

Vi gör presentkortet och Lasse betalar.  

 

Sandra, Elin och Helena har ett år kvar på sin mandatperiod. 

Sandra har valt att sluta sitt uppdrag så där kommer vi behöva göra 

ett tilläggsval.  

§13  

Övrig fråga  

Nya verktyg 

 

Skaraborgs Oljedepå 

 

 

Valberedningen 

 

Nästa styrelsemöte blir den 8/1 och 29/1 2024 

 

§ 14 

Nästa möte 

 

Ordförande Sibban förklarade mötet för avslutat. 

  

§ 15 

Avslutning  

 

Vid protokollet      Ordförande 

 

 

Elin Abelsson     Sibban Andersson 


